
 

 

 

 

 

Interpellation 

 

Dyslexiutredningar för barn 

 

Region Gävleborg har meddelat att de bestämt sig för att helt upphöra med 

dyslexiutredningar. Orsaken är att logopedernas arbetsområde ändras och ska 

fortsättningsvis rikta in sin verksamhet mer på barn med språkstörningar och sluta göra 

dyslexiutredningar för barn upp till 17 år. 

 

Mina frågor till ansvarigt kommunalråd är: 

- Vilken dialog fördes med Gävle kommun innan Region Gävleborg gick ut med 
uttalandet i media? 
 

- Kan vi säkerställa att alla skolor i Gävle Kommun möter barnens behov av 
anpassning utan diagnos? 
 

- Har alla skolor i Gävle kommun kompetens och möjlighet att göra dyslexiutredningar? 
 

- Har alla skolor i Gävle kommun kompetens att själv ställa en dyslexidiagnos? 
 

- Vilka framtida kostnader beräknas komma till Gävle kommun till följd av detta beslut? 
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Kristdemokraterna Gävle Kommun 


